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Protokoll Styrelsemöte 230327 

 
Närvarande: Roger Arvidsson, Erik Arvidsson, Charlotte Lindahl, Angelica Arvidsson, 

Linnea Berggren, Wilma Berggren, Marcus Nilsson, Erika Olsson, Anna-Stina Karlsson 

                                                                                                                       
§1 Mötets öppnande 
Mötet öppnades av ordförande Roger Arvidsson som hälsade alla välkomna. 
 

§2 Val av Sekreterare 
Angelica Arvidsson 

 

§3 Val av person att justera protokollet 
Roger Arvidsson och Angelica Arvidsson 

 

§4 Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes.  

 

§5 Föregående protokoll 
Föregående protokoll godkändes (230227).  

 

§6 Fotbollssektionen 
Damlaget:  

Ca 15 spelare på varje träning. Dock är det 26 spelare anmälda till träningsläger vilket 

förhoppningsvis innebär tillräckligt med aktiva för två lag. Träningsläger vid påsk. 

 

Herrlaget:   

Division 4-laget har varit på träningsläger, Kristianstad.  

Division 5-laget genomför Toyota-cupen som alternativ till träningsmatcher.  

Möte med styrelserepresentant (Roger Arvidsson) har genomförts. Linus och Marcus kommer 

vara kontaktpersoner gentemot styrelsen. 

 

Marcus har undersökt möjlighet till lottoringar som föreningens logga, undersöker om 

intressant även för damlaget.  

 

Ljudanläggning:  

Ljudanläggning diskuterats på herrsektionen. Förslag till styrelsen om inköp av ett bärbart kit 

för kostnad för 15 700 kr, komplett anläggning.  

 

Beslut: investering av bärbart kit enligt förslag godkännes. Roger återkopplar.  
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§7 Ungdomssektionen 
Inskrivningsdag genomförd, lockade många spelare och föräldrar.  
 

Domarutbildning 

Domarutbildningen aktuella vecka i Grimslöv, för 5-manna och 7-manna. Samtliga som ska 

döma ska genomföra utbildning årligen.  Domarutbildning för 9-manna och 11-manna är ej 

annonserad i dagsläget.   

 
Grimslövs cupen 

Cupen 10 pojklag och 11 flicklag är anmälda till cuppen. Roger kommer ringa runt för att få 

in fler lag, kan behöva stöd av någon annan från styrelsen. Charlotte undersöker upplägg för 

inköp till kiosken.  
 

Föräldrauppdrag för söndagen är under kontroll. För lördagen finns det oklarheter kring 

föräldrauppdraget (P10/11). Angelica och Erika för dialog med ledare för laget.    
 

Dialog kring vad som finns nedtecknat kring vad som är Ungdomssektion- respektive 

styrelsen uppdrag vid cupen. Behov av tydliggörande inför kommande cuper lyfts.    
 

§8 Bingosektionen 
Ansökan är inskickad men kompletteringar behövs i form av kopior id på samtliga i styrelsen, 

vidimerade. Styrelsens medlemmar ordnar och skickar till Charlotte 

Styrelseprotokoll och verksamhetsbeskrivning för bilbingosektionen behöver även 

kompletteras till ansökan.  

 

§9 Planskötargrupp  
Robotgräsklippare som alternativ tittar vi på framöver. De alternativ som finns idag kan 

sannolikt klara behovet på ett bra sätt.  

 

Vi kan avvakta med att köpa in reservdelarna till befintlig gräsklippare, delare ska gå att få 

fram relativt snabbt.  

 

Planering för gräsklippning av planer anges stabil.    

 

§10 Vaktmästeri 
Inget aktuellt 

 

§11 Föreningens Ekonomi 
Medlemsavgifter har börjat komma in efter inskrivningsdag.  

Deklaration inlämnad  

 

Fakturor från sponsring är på väg ut. Sponsring för säsongen ser bra ut.  

 

Avtalet med Ica handelsboden är inte aktuellt för kommande år. Alternativ för sponsring 

tillsammans med ICA diskuteras.  
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Beslut: Charlotte undersöker vad vi har handlat på Ica och vad vi har haft i rabatt för att få 

fram omfattning på sponsringen. Christian och Roger undersöker utifrån det vilka möjligheter 

som finns i dialog med handelsboden.  

 

§12 Sponsorgruppen  
Programblad färdiga 

 

§13 Furuskans  
Städdag 

Roger och Christian gör en lista inför föräldrauppdrag städdag (F14/15) och lämnar till lagets 

ledare.   

 

Befintlig byggnad 

Rör kommer behöva åtgärdas akut, rörmokare har tittat över vattenrören. 

Omklädningsrummen kommer vara brukbara till Grimslövs cupen.  

 

Dina Försäkringar kommer hit under morgondagen. Vi kommer få ersättning på 50% minus 

åldersavdrag. Freddy tar fram en offert på vad kostnaden för renovering motsvarar. 

Självrisken motsvarar ett halvt prisbasbelopp.  

 

Styrelsen överens om ekonomisk ersättning för skada är att föredrar i stället för att de ersätter 

renovering av befintlig byggnad.   

 

Nybyggnation 

Bygg-gruppen var på Furuskans 12 mars för spånande möte. Flera alternativ diskuteras. 

Tomtgränsen smalnar av uppe vid A-plan vilket medför begränsningar i alternativ. Marken är 

kommunal, för lån eller bidrag för byggnation kommer avtal på rätt att nyttja marken tas fram.  

 

Alla i bygg-gruppen är överens om att befintlig byggnad är sliten och inget att bygga vidare 

på. Ett antal skisser ska tas. Studiebesök/dialog med andra föreningar som gjort 

nybyggnationer finns i planeringen.  

 

§11 Övriga frågor  

Dialog om möjlighet till funktionsvästar till Grimslövscupen Förra året upplevdes att andra 

lag var osäkra vem de skulle vända sig till för frågor. Charlotte undersöker möjlighet och 

kostnad med stadium.  

 

§12 Nästa möte 
Nästa Styrelsemöte måndag 24 april 

 

§13 Mötets avslutades  
Ordförande tackar alla närvarande och förklarar mötet avslutat. 

 

  

…………………………….  ………………………… 

Vid protokollet Angelica Arvidsson  Justerare Roger Arvidsson 

 


